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Betreft: antwoord rondvraag dhr. Hoogervorst
vraag Prinsjesfestival     Memo

Tijdens de commissie EFB van 28 september jl. heeft de heer 
Hoogervorst vragen gesteld over de activiteiten die hebben 
plaatsgevonden in het kader van het Prinsjesfestival en hoe de 
toegankelijkheid was georganiseerd. Graag beantwoord ik die vraag in 
dit memo.

Provincie Noord-Holland was dit jaar strategisch partner van het 
Prinsjesfestival. Zoals al toegelicht in de PS vergadering van 18 juni 
2020 hebben Gedeputeerde Staten zich genoodzaakt gezien, vanwege de 
COVID-19 crisis, om onze inzet bij het Prinsjesfestival te minimaliseren, 
zelf geen bijeenkomsten te organiseren en geen groepen mensen te 
verplaatsen vanuit Noord-Holland naar Den Haag. In een brief van 27 
augustus met kenmerk 1402281 / 1477654 hebben we in een 
activiteitenoverzicht aangegeven aan welke activiteiten provincie Noord-
Holland nog deelnam. Dit betrof de volgende activiteiten:

 Opening op 10 september in Nieuwspoort te Den Haag. Aanwezig 
was een beperkt aantal genodigden. Naast openingswoorden 
door de voorzitter van de stichting en ondergetekende werd er 
een gedicht voorgedragen en was er de uitreiking van de 
PrinsjesPrijs. 
Dit jaar is de PrinsjesPrijs uitgereikt aan de voorzitter van de 
tweede kamer, Khadija Arib. Met name haar rol in het kader van 
democratie tijdens Corona was een van de onderscheidende 
punten volgens de jury. 
Er konden maximaal 30 personen in de zaal. De opening betrof 
een besloten bijeenkomst, er waren er alleen genodigden, men 
moest zich melden aan de balie waar een badge uitgegeven werd 
en handgel stond.  

 De activiteiten met leerlingen konden nog wel doorgaan. Er was 
een beperkt aantal leerlingen uitgenodigd en het debat werd via 
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livestreams uitgezonden naar de scholen. Ook dit waren besloten 
bijeenkomsten.

 Op het laatste moment kon toch nog het Prinsjescabaret 
doorgaan; in theater Diligentia kon een beperkt aantal mensen 
de voorstelling van Pieter Derks en Patrick Nederkoorn bijwonen. 
Ondergetekende was uitgenodigd door de stichting 
Prinsjesfestival. Voor het Prinsjescabaret moesten 
belangstellenden vooraf reserveren, waar men ook een tijdslot 
kreeg om zich te melden. 

 En de laatste activiteit waar wij als Provincie Noord-Holland aan 
deelnamen was PrinsjesBelang. Dit is het NPO radio 1 
programma Haagse Lobby. Voorgaande jaren werd dit in de 
middag met publiek in Den Haag opgenomen. Nu was het om 
20.30 uur live vanuit de studio van NPO 1 radio in Hilversum 
zonder publiek alleen met journalist Martijn van Greven en 
samen met mij nog tweegasten waardoor er ruim afstand 
gehouden kon worden.

Over de activiteiten die de stichting Prinsjesfestival zelf heeft 
georganiseerd heeft de stichting aangegeven aan dat ze daarover 
tevreden is. Voor al deze activiteiten moest men vooraf reserveren en 
golden vanzelfsprekend de covid-19 RIVM maatregelen. 

Ik ga er vanuit dat hiermee de vraag van de heer Hoogervorst afdoende 
is beantwoord.

Met vriendelijke groet,

De commissaris van de Koning 
in de provincie Noord-Holland

A.Th.H. van Dijk


